

Legacy Giving Pledge Form

遺產捐贈意願書



Thank you very much for deciding to include the Hong Kong Cancer Fund as beneficiary in your Will or insurance policy. Your decision will make a huge difference to many people who are affected by cancer. Please fill in the below pledge form and send back to us by fax or email. This will be kept on record and our staff will be in touch with you shortly to go through the details.

感謝閣下指定香港癌症基金會為遺囑/保單的受益人，您的決定將改變無數受癌症影響人士的生命。請填妥以下捐贈意願書並以傳真或電郵方式交回本會。本會職員將盡快與閣下聯絡，並將保留此意願書作為紀錄。

Please tick the appropriate box 請在適當空格內填上✓ 號:

I have left the following legacy to Hong Kong Cancer Fund for supporting people touched by cancer.

我已訂明將以下遺產捐贈予香港癌症基金會，以支持受癌症影響的人士:

- I have included a gift to **Hong Kong Cancer Fund** in my will.
本人已指定**香港癌症基金會**為我遺囑中的受益人。
Contact Person 聯絡人: _____
Contact Number 電話: _____
Details 詳情:
 _____ % residue of my estate 本人的剩餘遺產
 HK\$港幣 _____元 (Specific Amount) in my estate 遺產中的特定金額
- I have indicated to donate my life insurance policy to **Hong Kong Cancer Fund**.
本人已指定**香港癌症基金會**為我人壽保單的受益人。
Insurance Company 保險公司: _____
Policy Number 保單編號: _____
Percentage of policy value to be donated 捐贈保單金額百份比: _____ %
- I have made arrangement for donating a specific gift to **Hong Kong Cancer Fund**.
本人已安排特定捐贈予**香港癌症基金會**。
Specific Item 指定物品: _____
Estimate Value of the Item 物品的估價: HK\$港幣 _____元

Personal Information 個人資料

Name 姓名: Mr 先生/ Ms 小姐/ Mrs 女士 _____

Contact Number 聯絡電話: _____ Email 電郵: _____

Donor Number 捐款者編號: _____ (if applicable 如適用)

Communication language 通訊語言選擇: Chinese 中文 English 英文

This form is only a statement of your intent at this time and is not legally binding. All information provided will be treated as strictly confidential and used solely for handling your donation, issuing receipts, providing donor services, communication, appeal fundraising, feedback collection and inviting you to our health talks and relevant activities. You may refer to the Personal data Collection Policy on our website for details.

此表格僅屬您現階段的意願，並不具任何法律約束力。您所提供的所有資料將會保密處理，並只會用作發出本會的捐款收據、會員服務及通訊、募捐、意見收集，並邀請您出席健康講座及相關的活動等用途。您可瀏覽本會網頁的收集資料聲明查閱有關詳情。

I **wish to** receive information from Hong Kong Cancer Fund. 本人**願意**接收香港癌症基金會的資訊。

I **do not wish to** receive information from Hong Kong Cancer Fund. 本人**不願意**接收香港癌症基金會的資訊。

Thank you very much for your generosity. Please return this form to Hong Kong Cancer Fund.

衷心感謝您的支持。請將已填妥表格交回香港癌症基金會。

Fax 傳真: 3667 2100

Email 電郵: funds@hkcf.org

Enquiry 查詢: 3667 6333